
Referat skolebestyrelsesmøde onsdag den 15. januar 2025 

Afbud: Zoe 

Mødedatoer: 15/1, 25/2, 31/3, 1/5, og et møde i juni 

 

Hvad 
(Punktets overskrift) 

 

Tid 
(hvor meget 

tid skal der af-
sættes til 
punktet?) 

Hvilket 
(Beskrivelse af punktets indhold. Hvad er 

formålet?) 

Forberedelse 
(Er der evt. materialer, der 
skal uddeles og læses før 

mødet mv.?) 

Fremadrettet handling 
 og referat 

 

Elevråd 
 
 

10 minutter  
 
 
 
 
 
 
 

 Det lille elevråd skal deltage i arbejdsmiljøuddannelse i 
uge 4. De har valgt at tage udgangspunkt i det igang-
værende toiletprojekt på 5. årgang. 
 
Det store elevråd arbejder med ønsker til borgmester-
puljen. I år er det mellemtrinnet, der skal komme med 
ønsker. Nuværende ønsker: 

- Antoniusmur 
- Bordtennisbord 
- Gynger 

 
Elevrådet tager fat på arbejdet med en bod, når de har 
været til forhandling om borgmesterpuljen.  
 

Skærmpolitik 
 

30 minutter Drøftelse af udkast til skærmpolitik 
 
 
 

 Skærmpolitikken rettes til i forhold til input fra besty-
relsen.  
 
Deles med forældre på Aula og hjemmeside. 
 
Eleverne orienteres på fællessamling. 
 

Princip om dannelse af 
basishold 

15 minutter 
 

Evaluering af princip om dannelse af basis-
hold 
 
 
 
 

Bilag 
 
 
 

Princippet godkendt med få rettelser.  
 
 



Meddelelser/siden 
sidst 

10 min. Fra skoleledelsen 
Puff bars, rygning mm.  
 
 
 
 
Udeområder 
 
 
 
 
Økonomi 
 
 
 
 
 
 
 
Anlægsønsker 
 
 
 
Badekultur 
 
 
 
 
 
Fra forældrevalgte 
 
 
 
 
Fra personale 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
Der har været problemer med Puff bars på 9. årgang. 
Personalet har meget fokus på problematikken. En-
kelte elever forlader skolen for at ryge, hvilket der lige-
ledes er fokus på. 
 
Skolen har meget våde udeområder. Der kan med for-
del tænkes i drænløsninger ved etablering af nye ting 
på udeområderne. Det kan også komme på tale at 
søge anlægsmidler til at få løst problemet. 
 
Regnskab 2024: Regner med at ramme det forventede 
resultat. Sættes på dagsorden til næste bestyrelses-
møde.  
Budget 2025: Øget tildeling, som primært skyldes flere 
elever i specialklasser og SFO. Fald i elevtal på almen-
skolen. Budget for 2025 sættes på dagsorden til næste 
bestyrelsesmøde. 
 
Børne- og familieudvalget har indstillet skolens ansøg-
ning om klimaforbedring i SFO og Kahytten til godken-
delse.  
 
Indsatsen udvides næste skoleår med inddragelse af 
sundhedsplejerske og idrætsforeninger.  
Skolen følger op på brug af sæbe i forbindelse med 
bad. 
 
 
Anvendelsen af fællesskabstimer sættes på dagsorde-
nen til kommende afdelingsmøder.  



Eventuelt 5 min. Teater 
 

 
 
 
 

Der reserveres 10 billetter til forestillingen Aula den 
23. september 

Spisning     

 


